
Referat fra semestergruppemøde nr. 2, 
Idræt 1. semester E21 

Tirsdag den 9. november 2021 kl. 9.00‐10.00, online på MS Teams 

 

Til stede: 

Gruppe 2, 4, 6 og 7 var repræsenteret. 

Studiesekretær Susanne Kragelund Hansen (referent) 

Semesterkoordinator Mathias Vedsø Kristiansen 

 

Ikke til stede: 

Gruppe 1, 3, 5, 8 og 9 var ikke repræsenteret. 

 

 

Dagsorden: 

1. Eventuelle meddelelser fra koordinator/sekretær 
a) Statusseminar 2 

2. Semesteret generelt 
3. Evaluering af kurser 

a) Introduktion til problembaseret læring og videnskabsteori 
b) Idrætssociologi og friluftsliv 
c) Læring og idrætspædagogik i boldspil 
d) Anatomi, fysiologi og sundhed 

4. Projektstatus  
5. Eventuelt  

 

1.  Eventuelle meddelelser fra koordinator/sekretær 

a.  Statusseminar 2: 

  Statusseminar er skemalagt den 26. november – tidsplan kommer ca. 2 uger før. 

b.  Øvrigt: 

 

 Tidsplan for projekteksamener er undervejs. Formentlig på plads inden for en uge. 

 Giv besked til semesterkoordinator/studiesekretær, hvis nogen i gruppen synes ikke 
at være aktive eller giver besked om, at de ikke er med i gruppen mere. 

 Torsdag 11/11 er der evaluering af Gigantiums faciliteter. Studenterrepræsentanter 
er inviteret sammen med studieledelse, undervisere og studiesekretærer. Der er 
plads til flere studenterrepræsentanter – giv besked til koordinator, hvis man vil 
deltage. Repræsentanter fra Campus Service og Gigantiums administration deltager. 

2.  Semestret generelt 

 

Det er rart, at man er det samme sted hele semestret. 
 
Semestret er godt struktureret. 
 



De uger hvor Læringsteori og Anatomi begyndte var meget intense, men ellers er 
aktiviteterne godt fordelt. Måske kunne man begynde ét af kurserne lidt før, eller afslutte to 
kurser inden de sidste to begynder. 
 
RUS‐perioden har været godt fordelt ud. 
RUS‐arrangementer har været rigtig gode. 

3.  Evaluering af kurser 

a.  Introduktion til problembaseret læring og videnskabsteori 

Kurset har alt i alt fungeret fint, især videnskabsteori. 
 
Der kommer forskellige udmeldinger fra de to undervisere – måske skal de snakke mere 
sammen. 
 
Fokus har været på samfundsorienteret projektarbejde – det vil være godt med et mere 
naturvidenskabeligt fokus. 
 
Det kan være svært at se relevansen af det, man lærer. 
Koordinator: På universitet er der ikke altid et konkret mål med et bestemt emne, men 
læringen skal til for at udvide horisonten. 
 
Der er forvirring over eksamensformen. 
Koordinator: Kontakt underviser for afklaring. 
 
Det er godt at arbejde sammen med folk uden for projektgrupperne. 

b.  Idrætssociologi og friluftsliv 

God friluftstur med gode aktiviteter og fin struktur. 
 
Det vil være godt at få genopfrisket kurset inden eksamen. 
 
Underviser har været god til at afrunde kurset og gøre studerende klar til eksamen. Der skal 
også være en prøveeksamen. 

c.  Læring og idrætspædagogik i boldspil 

  Godt at afprøve eksamensformen mange gange. 
 
God kobling mellem teori og praksis. Det giver en bedre forståelse af teorien. 

d.  Anatomi, fysiologi og sundhed 

  Fint med bevægelsesanalyse, og der var god kobling mellem teori og praksis. 
Man kan fornemme, at man skal bruge teorien i Biomekanik på næste semester. 
 
Dygtig underviser. 
 
Der ønskes mere tid i hallerne efter teorien. 
 
God stemning i undervisningen. 

4.  Projektstatus 



 

Grupperne meddeler alle, at de fungerer godt socialt. De fleste har ramt en lille 
skriveblokade, men er fortrøstningsfulde. 

En gruppe nævner, at et forsøg er blevet placeret lidt sent, og vejleder har påpeget det. Der 
vil ikke være meget tid til at rette op, hvis noget ikke går efter planen. 

5.  Eventuelt 

 

Det er vigtigt, at alle grupper er repræsenteret på semestergruppemøderne. 

Mange oplever, at online undervisning ikke altid fungerer så godt, og man får ikke helt så 
meget ud af det. Sådan oplever mange det, men nogle oplever, at det er nemmere at 
komme til i online undervisning end ved fysisk fremmøde, hvor man kan blive lidt glemt. 

Hvis man har ønsker til forbedringer i Gigantium, kan man deltage i mødet den 11/11 eller 
tage det op på semestergruppemøder. 
Hvis det er små forbedringer, der hurtigt kan foretages, kan man skrive til studiesekretæren. 

 


